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Abstract (en)
[origin: US2016231968A1] A method for the production of a print job by sequential or quasi-sequential digital printing includes forming at least one
stack including signatures, print sheets and/or individual sheets produced by the digital printing. Components of the stack are transferred at least
to a book-related printed product by means of at least one additional processing. The formation of the stack and the components thereof is carried
out by means of production-related data or data sets which, by means of at least one workflow system, firstly select a specific sequence of individual
book-related printed products made of the stack, and which secondly control a layout of the individual main printed products having same or different
thicknesses and/or formats and/or having same or individual contents.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Verfahren für die Produktion eines Druckauftrages durch sequentiellen oder quasi-sequentiellen Digitaldruck,
wobei die durch den Digitaldruck produzierte Signaturen und/oder Einzelblättern mindestens einen Stapel bilden, dessen Bestandteile durch
mindestens eine weitere Verarbeitung mindestens zu einem Druckprodukt überführt werden, wobei diese Druckprodukte einen individuellen
Charakter aufweisen, und nach bestimmten Kriterien zu einzelnen Paketen zusammengefasst werden. Durch produktionsbezogene Daten oder
Datensätzeie werden die Reihenfolge und die Gestaltung der einzelnen Druckprodukte mit gleicher oder unterschiedlicher Dicke und/oder Format
und/oder mit gleichem oder individuellem Inhalt gesteuert.
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